

**Kamer
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1984-1985
7 NOVEMBER 1984

WETSVOORSTEL

tot wijziging van artikel 19 van de wet van 30 juli 1938 betreffende het gebruik der talen bij het leger

(Ingediend door de heer Valkeniers)

TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Het is niet meer dan logisch dat een soldaat zijn opleiding krijgt in de taal van het taalgebied waartoe zijn militiegemeente behoort. Evenzeer is het normaal dat hij zijn militaire dienstplicht vervult in een eenheid met als voertaal de taal van dit taalgebied.

Voor anderstaligen is dit een gelegenheid om de taal van dit taalgebied verder aan te leren en zich zo goed mogelijk te integreren.

J. VALKENIERS

WETSVOORSTEL

Enig artikel

In artikel 19 van de wet van 30 juli 1938 betreffende het gebruik der talen bij het leger wordt het zesde lid vervangen door de volgende bepaling:

« De moedertaal van de soldaat is de taal van het taalgebied waartoe zijn militiegemeente behoort.

Voor de 19 Brusselse gemeenten is de taal van de identiteitskaart op het ogenblik van de indiensttreding bepalend. »

9 oktober 1984

J. VALKENIERS
J. BELMANS
J. VERNIERS
D. VERVAET
G. CARDOEN

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1984-1985
7 NOVEMBRE 1984

PROPOSITION DE LOI

modifiant l'article 19 de la loi du 30 juillet 1938 concernant l'usage des langues à l'armée

(Déposée par M. Valkeniers)

DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

Il n'est que logique qu'un soldat reçoive son instruction dans la langue de la région linguistique dont fait partie sa commune de milice. De même, il est normal qu'il fasse son service militaire au sein d'une unité dans laquelle la langue véhiculaire est celle de cette région linguistique.

Pour les miliciens parlant une autre langue, c'est là une occasion d'approfondir leur connaissance de la langue de cette région et de s'intégrer le mieux possible.

PROPOSITION DE LOI

Article unique

A l'article 19 de la loi du 30 juillet 1938 concernant l'usage des langues à l'armée, l'alinéa 6 est remplacé par la disposition suivante :

« La langue maternelle du soldat est celle de la région linguistique dont fait partie sa commune de milice.

Pour les dix-neuf communes bruxelloises, la langue de la carte d'identité dont l'intéressé est titulaire au moment où il est appelé est déterminante. »

9 octobre 1984